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Vragen van het lid Hertzberger (Nieuw Sociaal Contract) aan de Minister van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over het bericht in Leids Universitair
Weekblad Mare «Fors bezuinigen? Dan moeten we terug naar de kern (en al
het andere zonder morren opofferen)» (ingezonden 16 september 2024).

Vraag 1
Heeft u kennis genomen van het artikel «Fors bezuinigen? Dan moeten we
terug naar de kern (en al het andere zonder morren opofferen)»?1

Vraag 2
Heeft u cijfers over de verhouding van het aantal communicatiemedewerkers
aan de universiteit ten opzichte van staf die aan de kerntaak (onderwijs en
onderzoek) werkt?

Vraag 3
Heeft u inzicht in hoe de overhead op universiteiten zich heeft ontwikkeld, om
wat voor overhead dit gaat en waar dit door wordt veroorzaakt?

Vraag 4
Klopt volgens u de inschatting van de auteur van het artikel dat minder dan
de helft van de centrale geldstroom richting universiteit aan het primaire
proces wordt uitgegeven?

Vraag 5
Wat is een wenselijk en redelijk aandeel van de financiering in onderwijs en
onderzoek om aan het primaire proces uit te geven?

Vraag 6
Hoe kunnen we zicht houden op de ontwikkeling van besteding aan het
primaire proces in het hoger onderwijs?

1 Leids Universitair Weekblad Mare, 5 juli 2024, Fors bezuinigen? «Dan moeten we terug naar de
kern (en al het andere zonder morren opofferen)», Fors bezuinigen? «Dan moeten we terug
naar de kern (en al het andere zonder morren opofferen)» Mare Online
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Vraag 7
Op welke manier kunnen we ervoor zorgen dat de besteding van de
financiering vanuit de lumpsum aan het primaire proces in tijden van
bezuinigingen op niveau blijft of groeit zonder daarbij de administratieve last
aan rapportageverplichtingen te verhogen?
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